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Subject: RE: OMT adviesaanvraag: ter overweging
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S@minvws.nl]

Wat is uitkomst torentje geworden?

Met vriendelijke groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BE.EdEERBE @minvws.nl>
Datum: woensdag 10 jun. 2020 9:13 AM
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Qudeiwerp: FW: OMT adviesaanvraag: ter overweging

Hoi,
Zie bijgaand reactie Hugo.
We moeten denk 1k ook nog even kijken of de sport er dan goed in zit. Mag dan alles weer? Hoe 1s de vertaling?

Aantal vragen zoals verpleeghuizen moet idd los.

Groeten

5.1.2e

Van: Jonge, H.M. de (Hugo) IHN @minvws.nl>
Datum: woensdag 10 jun. 2020 8:20 AM

Muu:BED.IE, (REKELR) ERE 0mis. EES, HED.OE (ERIE) EEE sivvs >

Oulerver RE: OMT adviesaanvraag: ter overweging

Ha. Ik zou best kunnen leven met die vertaling, met een aantal kanttekeningen:
- 1s de formulering die je kiest voor de beleidslijn vanaf 1 juli niet de facto hetzelfde als de uitkomst van de hele lange 1ijst?
waar zitten de echte verschillen?

- het naar beneden bijstellen van de 100 is denk ik lastig verdedigbaar, daar wordt het OMT zo wel enigszins toe

uitgenodigd

Graag een check: zitten alle Kamervragen er zo in? Ventilatie verpleeghuizen moet preciezer worden gesteld meen ik

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: BEY. IE. (NEREE) BEmins.
Datum: thm 09jun. 2020 9:26 PM

Aan: Jonge. H-M. de (Hugo)IEEE@ minvws.nl>-. EE. BE. BE GED EEN @minvws.ol>

Onderwerp: OMT adviesaanvraag: ter overweging
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Bijgaand de concept-adviesaanvraag aan het OMT. Ik heb deze vanmiddag besprokenwo
er

hard hoofd in of het OMT hiermee uit de voeten zou kunnen. Het is een groot pakket geworden en op basis waarvan zou het

OMT moeten concluderen dat het een wel het het ander niet open mag?
Daarom hebben we het volgende alternatief bedacht:

Voorgesteld zou kunnen worden alles per 1 juli te openen, met uitzondering van evenementen, discotheken en dergelijke en

alles met zingen en schreeuwen.

Langs de volgende redenering:

1. De anderhalve meter geldt altijd en overal (behalve voor huishoudens en kinderen < 12)
2. Bimnen geldt: max X personen per gebouw, tenzyj de verschillende ruimten groot genoeg zijn en gescheiden toegangen
hebben, dan geldt X per ruimte. Aan het OMT wordt gevraagd of X 30 moet blijven of dat X naar 100 kan (of iets ertussen)
3. Buiten geldt: voor evenementen geldt een maximum van 100.

Voordeel is dat het relatief eenvoudig is en het OMT nergens wordt gevraagd de anderhalve meter los te laten.

Ik moet er zelf ook nog even op kauwen, maar geef het vast ter overweging.

Groeten

Daim dinsdag 09 ~2020 6:39

Ty

Onderwerp: OMTa a. laatste versie

Bijgaand de versie van de aanvraag die er nu ligt.
Ik begrijp dat er vanuit de afspraak met de NCTV nog een aardig aantal wijzigingen komen. Daar wordt dan morgen verder aan

gewerkt.
Ik zal aan de adviseurs doorgeven dat er vandaag geen versie meer naar de bewindspersonen gaat.

vemprem 9 juni 2020 18:A
@minvws.nl>

@minvws.nl>; BE.ESET@ minvws ni>
Onderwerp: Brief 2020-06-09110133

Hoi

vo IEE adviesaanvraag met opmerkingen[8BEL verwerkt, laatste tekstuele aanpassingen van Sport en ook nog een

touringcarvraag van IenW toegevoegd.
Daarbij nog de nota met de 2 punten dieEREDJ maakte. \Verder geven we aan dat we 1 vraag van IenW tav mondkapjes niet

overnemen.

Wat mij betreft is daarmee het OMT voor vandaag klaar en ga ik naar huis.

Vanavond ben ik evt bereikbaar voor als er nog zaken vanuit NCTV oppoppen.

Groet, EEE


